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 بلای پرسپولیس 
سر استقلال و تراکتور می آید؟

جذب اللهیار صیادمنش توسط استقلال و ادعایی 
که تراکتورســازی برای عقد قرارداد با مهدی ترابی و 
غیرقانونی خواندن پیوستنش به پرسپولیس مطرح 
کرده، شکایت باشــگاه ســایپا را در پی داشت. حالا 
مدیران باشگاه سایپا به دنبال محروم کردن استقلال 
و تراکتورســازی هســتند. رضا درویش، مدیرعامل 
سایپا در این خصوص گفته است: »مورد صیادمنش 
دقیقا مثل مورد مهدی طارمی و باشگاه پرسپولیس و 
باشگاه ترکیه ای است؛ البته وضع مهدی ترابی با باشگاه 
تراکتورســازی هم دقیقا مثل همین پرونده است و 
انتظار دارم که استقلال و تراکتورسازی از سوی کمیته 
تعیین وضع دچار جریمه و محرومیت شــوند؛ زیرا با 

بازیکنی که قرارداد داشته مذاکره کرده اند.«

داد
روی

کاپیتانسابقتیمملیفوتسالبانوانبه»شهروند«ازنخستینتجربهاجرایزندهتلویزیونیمیگوید

به میدان اجرا خوش آمدید، خانم اردلان!
میناوندوانصاریانخیلیازمنبهترند

استاد شجریان در بیمارستان؟!
ماجرایخبرنگرانکنندهایکهدرسکوتبرگزارشد

امین فرج پور| می گویند بی خبری خوش خبری 
است. یعنی که وقتی از کســی خبری نیست، به این 
معناست که خوشبختانه اتفاق بدی برایش نیفتاده. 
حالا این شــده حکایت ما و بزرگانمان. دستی دستی 
می آییم و بزرگی چون استاد شجریان را ممنوع التصویر 
و ممنوع الخبر و حضور و ممنوع الهمه چی می کنیم؛ و 
حالا وقتی یک رسانه ای، خبرگزاری چیزی می آید و 
خبر بیماری همان بزرگ را منتشر می کند، دست به 

دعا برمی داریم که خدا کند خبر صحت نداشته باشد.
دیــروز از دم صبح فضــای مجازی پر بــود از خبر 
بستری شدن استاد شجریان در بیمارستان. نکته جالب 
اما این که رسانه های رسمی هیچ کدام به این موضوع 
اشاره ای نداشتند؛ شــاید چون خانواده او پیش از این 
رسانه ها خواســته بودند اخبار مربوط به خسروی آواز 
ایران را تنها از طریق صفحه های شخصی شجریان ها 

دنبال کنند.
نخســتین خبرگزاری که از این قضیه خبردار شد، 
برنا بود که با اشــاره به خبر بستری شدن محمدرضا 
 شــجریان، اما وعده داد کــه  خوشــبختانه حال او

 مساعد است.
برنا ادعا کرده بــود که طی پیگیری هایش از یکی از 
بیمارستان های مرکزی پایتخت، مسئولان بیمارستان 
گفته اند؛ حال عمومی اســتاد مناسب است. همایون 
شجریان نیز که در بیمارســتان و بر بالین پدر حاضر 
بود، درخواست کرده بود که رســانه ها اجازه دهند تا 
مراحل درمان در کمال آرامش انجام شود. نکته جالب 
دیگر این که در گزارش منتشرشــده آمده بود که این 
دومین باری اســت که در این چند روز شــجریان به 

بیمارستان رفته است. 
این خبر دوم خود می توانســت نگرانی ها را درباره 
حال خسروی آواز ایران افزایش دهد، اما خوشبختانه 
گزارشــی که پزشــک اســتاد می دهد، آبی است بر 
آتش نگرانی. دکتر حسن عباسی با بیان این که استاد 
شجریان برای آزمایشات دوره ای خود در بیمارستان 
بستری شده؛ دلیل حضور ایشان در بخش مراقبت های 
ویژه را نیز تنها به  خاطر راحتی بیشتر عنوان کرده است.

در پایان باید گفت که ایران آرت در گزارشــی وعده 
داده که نتیجه آزمایشات نشان از وضع سلامتی مناسب 
شجریان دارد و ایشان تا دو روز دیگر بیمارستان را ترک 

خواهند کرد.

اتفاق روز

تیزر جدید دنباله »جانوران شــگفت انگیز« با حضور جانی دپ در رویداد سینمایی کامیک کان رونمایی شد. دپ 
در لباس و گریم شخصیت »گلرت گریندلوالد« که در این فیلم بازی کرده، روی صحنه ظاهر شد و در حضور دیگر 
ستاره های این فیلم فانتزی ازجمله ادی ردمین، جود لا و ازرا میلر سخنرانی هراس انگیزی کرد. این نخستین حضور 
عمومی دپ بعد از انتشار مصاحبه اخیرش با مجله »رولینگ استون« است که تصویری از یک ستاره مشکل دار را ارایه 
کرده بود. دپ از حضور در نشست پرسش و پاسخ عوامل فیلم خودداری کرد که برای عده ای سوال برانگیز شد و در 

عوض، ناگهان در پایان نشست درحالی که لباس شخصیت گریندلوالد را به تن داشت، روی صحنه ظاهر شد.

 جادوگری جانی دپ 
 در کامیک کان 
 و غافلگیری
 هواداران

مسعود ســلطانی فر: به 
محل تمرین تیم های ملی 
رفتم تــا از نزدیک شــاهد 
تمرین های تیــم ملی امید 
باشــم. ما خیلی به این تیم 
امیدواریم. ما فکر می کنیم ان شــاءالله در استمرار 
موفقیت هایی که در طول یکی دو ســال گذشته در 
رشته های مختلف از جمله فوتبال داشته ایم، بتوانیم 
در تیم ملی امید هم این موفقیت ها را شاهد باشیم. در 
کلکســیون موفقیت هــا و دســتاوردها، جــای 
موفقیت های تیم ملــی امید و صعودش به المپیک 

 خالی است.
از  پادوانی:  لئونــاردو 
مؤسسه ای که باید پرستار 
می فرســتادند برای من به 
مدت دو روز هیچ پرستاری 
فرستاده نشد. آنها هم گفتند 
که باشگاه استقلال هزینه ها را پرداخت نکرده است و 
دیگر نمی توانیم کمک کنیم. مدیر عامل قبلی باشگاه 
می گفت همیشه به من کمک می کند اما او فقط چند 
بار با عکاس آمد و عکس گرفت و رفت. هیچ هزینه ای 

هم بابت توان بخشی ام پرداخت نکرد.
 

سعید آذری: هیــچ جایی 
ندیدید که من اســتعفای 
رسمی داده باشم. من فقط 
حق بازیکنانم را می خواهم، 
من فقط روی اینستاگرامم 
یه پست هشــدار گونه نوشتم. ســال 90 وقتی در 
استیل آذین بودم بودجه باشگاه ذوب آهن 30میلیارد 
و 200میلیون تومان بود. وقتی به این باشگاه برگشتم 
این باشــگاه کلی بدهی داشت. من که وامدار کسی 
نیســتم و خانواده ام در این چند سال کلی سختی 

کشیده اند.
 

بهمن فرمان آرا:افرادی که 
خارج از کشــور تحت هر 
عنوانی مسائل داخل کشور 
را تحلیل می کنند و برای 
آن نســخه می پیچنــد، 
دلشان برای کشور نسوخته، حتی از مردم طلبکار 
هستند. واقعیت این است که آنها فقط دلتنگ قدم 
زدن در کنار دریای خزر یا سفر به شیراز یا رفتن به 
 خلیج فــارس هســتند و مــردم نیــز بــه آنها 

توجه   نمی کنند.
 

امیرحسین چهلتن:  برای 
ادبیات چیزی ویران کننده تر 
از سانسور وجود ندارد. برای 
زندگی هم البته همین طور. 
دســتگاه مخوف سانسور، 
ادبیات را به ســمت فضاهای غیرواقعــی می راند و 
واقعیت را از عناصر حقیقی و ذاتی خود تهی می کند تا 
چیزی بی ربط به نام ادبیات تولید شود. مسخره این 
که سانسور از نویســنده ایرانی توقع دارد برخلاف 

سنت  هزار ساله ادب فارسی بنویسد.

ره
چه

شهروند| بازگشت برنامه قدیمی »ورزش از نگاه 
دو« به تلویزیون با یــک اتفاق جالب همراه بود؛ 
بخشی از این برنامه که یکشنبه شب ها روی آنتن 
شبکه دوی سیما می رود، هر هفته به ورزش زنان 
اختصاص پیدا می کند که مجری و کارشناس این 
بخش چهره ای آشــنا در ورزش کشور محسوب 
می شود؛ نیلوفر اردلان. کاپیتان سابق تیم ملی 
فوتسال که چهره ویژه ای در بین ورزشی هاست، 
حالا برای نخستین بار پا به عرصه اجرا گذاشته و 
امیدوار است بتواند روزهای خوبی را در حوزه اجرا 
پشت سر بگذارد. گفت وگوی »شهروند« با نیلوفر 

اردلان درباره حوزه کاری جدیدش را بخوانید:  
 بعد از مدت ها که خبری از شما نبود، ناگهان 
 به حوزه اجرا وارد شــدید. از این تجربه جدید 

صحبت کنید.
تجربه جدیــد و خوبی برای من بود. همیشــه عادت 
داشتم به عنوان میهمان به برنامه ها بروم، اما حالا شرایط 
متفاوت شــده و در حیطه کاری خودم کــه ورزش زنان 
است، در تلویزیون اجرا و کارشناسی می کنم. این اتفاق با 
کمک دست اندرکاران برنامه ورزش از نگاه دو رقم خورد و 
امیدوارم بتوانیم در حوزه زنان کارهایی را انجام دهیم که 

به سود ورزشکاران باشد.
 این برای نخستین بار است که یک ورزشکار 
زن به عرصه اجــرای تلویزیونــی رو می آورد، 
فکر می کنید چه کارهایی می شــود برای بانوان 

ورزشکار انجام داد؟
بحث اصلی زنان این اســت که هنرشــان زیاد دیده 
نمی شود، البته ورزش زنان در دنیای مجازی خوب دیده 
می شــود، اما جای دیگری نمی توانند توانایی خودشان 
را نشان دهند، به همین خاطر شاید برای قشر عظیمی 
از جامعــه ورزش زنان گنگ و مبهم باشــد. ما با کمک 
تهیه کننده خوب ورزش از نگاه دو آقای مصدق و دوست 

و همکار خوبم پوریا تابــان تلاش می کنیم فعالیت های 
ورزشی زنان را بیشتر به جامعه بشناسانیم و مثل مردان 
دیده شوند. من به عنوان کســی که خودم دغدغه های 
ورزشکاران زن را لمس کرده ام، دلم می خواهد بسیاری 
از مشکلات برطرف شود و امیدوارم در این فضای جدید 
بتوانم قدمی برای ورزشــکاران زن بردارم. خوشبختانه 
برنامه بااصالت ورزش از نــگاه دو ،فضای خوبی برای این 
است که بتوانیم اسپانسرها را راضی به سرمایه گذاری در 

ورزش زنان کنیم و حمایت ها بیشتر شود. 
  به نظر خودتان تسلط کافی در اجرا داشتید؟

این را کارشناســان حوزه باید بگویند، اما توجه داشته 
باشید که نخستین برنامه بود و البته دوستان همه به من 
لطف داشتند. امیدوارم بتوانم جواب این اعتماد و لطف را 

بدهم. 
  مهرداد میناوند و علی انصاریان دو ورزشکار 
جنجالی بودند که وارد عرصه اجرا شــدند؛ شما 

بهتر اجرا می کنید یا انصاریان و میناوند؟
این دو عزیز بزرگ من هستند و قطعا کار آنها بهتر است، 
اما باید بپذیریم که اجرای زنان در سیما متفاوت است. من 
تمام تلاشم را می کنم تا مسئولیتی که برعهده ام گذاشته 
شــده را به بهترین نحو انجام داده و کمک شایسته ای به 

ورزشکاران زن کنم.
  به دوستان ورزشکارتان هم توصیه می کنید 

که این راه را در پیش بگیرند؟
این عرصه واقعا سخت اســت؛ این که دو تا سه ساعت 
روی آنتن زنده تلویزیون باشــی، واقعا شرایط دشواری 
دارد. من به عنوان کسی که یک عضو کوچک از این گروه 
شده ام، فهمیدم که چقدر سخت است. با این حال، در بین 
ورزشکاران زن کم نیستند افرادی که توانایی حرف زدن و 
فن بیان خوبی دارند. فقط کمی علاقه می خواهد تا بتوانی 
 در اجرا موفق باشــی. امیدوارم تا پایان همه چیز خوب 

پیش برود.

ون
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ت
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درروزهـایپـسازبـروزیک
حادثه،کـودکانبـهحمایتو
مراقبتبیشـترینیـازدارند.
ممکـناسـتخیلیبترسـند
وفشـارزیـادیبـهآنهـاوارد

باشد. شـده

 بازیگر »بازی تاج و تخت« 
مدیر برنامه التون جان می شود

ریچارد مدن که با ایفای نقش »راب اســتارک« در 
سریال پرطرفدار »بازی تاج و تخت« به شهرت رسیده، 
درحال مذاکره است تا به فیلم زندگینامه التون جان 
بپیوندد. عنوان این پروژه سینمایی »راکت من« است 
که برگرفته از نام ترانه معروف خواننده انگلیسی در سال 
1972 است. مدن نقش »جان رید« مدیر برنامه ستاره 

موسیقی انگلستان را بازی خواهد کرد.
به گزارش  آی ســینما، این فیلــم زندگینامه ای با 
مشارکت اســتودیوی پارامونت به عنوان سرمایه گذار 
و پخش کننده مقابل دوربین مــی رود و تارون اگرتن 
بازیگر ولزی فیلم های دنباله دار »کینگزمن« هم در این 

پروژه حضور دارد.

خبر

نیره خادمی| 9 ماه تاخیر! حتما دیگر صدایش ممنوع شده است. از دو روز پیش، دوباره 
این  حرف ها برای محسن چاوشی، آلبوم »ابراهیم« و آن ترانه معروف »خوزستان« نقل دهان 
همه شده است، اما دیروز مدیر کل واحد نظارت و ارزشــیابی دفتر موسیقی وزارت ارشاد 
در گفت وگو با »شهروند« همه شایعات را رد کرد. از 2روز قبل که تهیه کننده آلبوم جدید 
محسن چاوشی درباره تاخیر 9 ماهه انتشار آلبوم  او حرف زده، فضای مجازی پر شده از عکس 
و پست های تأسف بار برای محروم شدن از صدای این خواننده اهل جنوب. هادی حسینی 
البته در میان صحبت های خود از خبرهایی که هفته های گذشته درباره ممنوع شدن فعالیت 
چاوشی  مطرح شده هم ابراز نگرانی کرده است و گفته:»پیش نرفتن پروسه اعطای مجوز 
آلبوم »ابراهیم« بر نگرانی  ها افزوده است.« اما حالا دوباره ابوالفضل صادقی نژاد این حرف ها 
را رد کرده است. او البته برخلاف خیلی از مســئولان وزارت ارشاد که سئوالات خبرنگاران 
را بی پاسخ می گذارند، درباره موضوع محسن چاوشی توضیحاتی داد و گفت که بی انصافی 
است اگر بگویند آلبوم از 9ماه قبل معطل  این مرکز است:» 6 مرداد سال 96 درخواست مجوز 
برای 7 قطعه شهر به دفتر موسیقی ارسال شد و ما هم یک روز بعد درخواست را به شورای 
شعر ارســال کردیم. یک هفته بعد یعنی در تاریخ 17مرداد 96 شورای شعر پس از بررسی 
به موسسه ای که کار نشر آلبوم را بر عهده دارد، اعلام کرد که 2قطعه تایید شده اما 5قطعه 

اصلاحیه نیاز دارد. البته این اصلاحیه ها هم در حد حذف کلمات است.«
 اما انگار ماجرا روی دیگری هم دارد و شنیده هایی هست درباره اینکه شعر و موسیقی 
این آلبوم از 4 ماه قبل مجوز گرفته است، سه مرحله را گذرانده و در مرحله تطبیق مانده 
است. آنها معتقدند که اگر حراست مهر تایید آلبوم را بزند مسأله حل  می شود. شایعاتی 
دیگری هم هست درباره اینکه دفتر موسیقی محسن چاوشی را فراخوانده و به او گفته اند 
که به دلیل ترانه خوزستان و بازتاب آن به او مجوز داده نمی شود. گویا دفتر موسیقی به 
آنها گفته که فعلا جوابی نداریم به شما بدهیم، اما مدیر کل واحد نظارت و ارزشیابی دفتر 

موسیقی وزارت ارشاد همه اینها را رد کرد:» از آن زمانی که به موسسه سگال رسانه معاصر 
که مسئولیت انتشــار آلبوم را بر عهده دارد، نامه اصلاحیه داده شد تا همین امروز هیچ 
درخواست دیگری به دفتر موسیقی داده نشده اســت. هر درخواستی که داده باشند یا 

هر تصمیمی هم درباره تأیید نشــدن ترانه ها در 
هر بخش گرفته شده باشــد باید به واحد 

نظارت اعلام شود. بنابراین رسما اعلام 
می کنم هیچ تصمیمی به حراســت 
اعلام نشده اســت.« اما شروع تمام 
این حرف ها، گفته ها و شــنیده ها 
به زمان انتشار ترانه »خوزستان« 

از طرف محســن چاوشــی بر 
می گردد که همزمان شده بود با 
مشکلات و کم آبی مردم جنوب. 
همان زمان هم محسن چاوشی 
به شــایعات واکنش نشان داد و 
در کانال تلگرامش نوشت: »خبر 
منتشر شــده در فضای مجازی 

درباره ممنوع شدن فعالیت 
چاوشی  محســن 

نــدارد  صحت 
تکذیــب  و 

می شود.«

حرفهایتهیهکنندهآلبوممحسنچاوشی،دوبارهبحثممنوعشدنفعالیتاینخوانندهراداغکرد

چاوشیازشایعهممنوعالکاریاستقبالمیکند؟
مدیرکلواحدنظارتوارزشیابیدفترموسیقیوزارتارشاددرگفتوگوبا»شهروند«:

از7قطعه5ترانهاصلاحیهخوردهاست،اماموسسهسگالرسانهمعاصربرایاصلاحیهاقدامنکردهاست
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